



SUZUKI
World Triathlon
Championship Series
Sprint & Relay
HAMBURG 2026
presented by HAMBURG WASSER



Merchandise and Finisher Collection Hamburg 2026



SUZUKI
World Triathlon
Championship Series
Sprint & Relay
HAMBURG 2026
presented by **HAMBURG WASSER**



Participants and fans can purchase the following items for the SUZUKI World Triathlon presented by HAMBURG WASSER. Athletes already have the opportunity to do so as part of their online registration (ATTENTION: only the finisher collection can be ordered online in advance). The collection will also be available for purchase at the Zoot Expo stand during the event weekend. Both collections are available in both colours.

Teilnehmende und Fans können rund um den SUZUKI World Triathlon presented by HAMBURG WASSER die folgenden Oberteile kaufen. Athletinnen und Athleten haben hierzu bereits die Möglichkeit im Rahmen ihrer Online-Anmeldung (ACHTUNG **nur** die Finisher-Kollektion kann vorab online bestellt werden). Darüber hinaus wird die Kollektion auch während des Event-Wochenendes am Expo-Stand von Zoot zu erwerben sein. Beide Kollektionen können in beiden Farben erworben werden.

Run Shirt – Finisher men



Run Shirt – Finisher women



Bike Jersey – Finisher men



Bike Jersey – Finisher women



Hoodie – Finisher men



Hoodie – Finisher women

